



جهاز توزيع النكهة لأفضل مذاق
على الإطلاق

Aroma twister for the best taste
experience

قهوة لذيذة بكل بساطة

استمتع بطعم القهوة المخمرة الطازجة ونكهتها مع آلة تحضير القهوة هذه من Philips. إن تصميمها الصغير مثالي لتخمير كوبين إلى 7 أكواب. واستمتع بفضل جهاز توزيع النكهة، بطعم مثالي في كل كوب من القهوة.

Simply delicious coffee

Enjoy the taste and aroma of freshly brewed coffee with this Philips coffee maker. Its compact design is perfect for brewing 2 up to 7 cups. Thanks to the aroma twister, enjoy an optimal taste in each cup of coffee.

0.6
Litre

750
Watt



يوزّع جهاز توزيع النكهة القهوة للحصول على أفضل مذاق

توزّع الفوهة الذكية هذه داخل إبريق القهوة المتدفقة بشكل متساوٍ في الإبريق للحصول على نكهة مثالية ومتناسقة من الكوب الأول حتى الأخير.

Aroma twister circulates the coffee for an optimal taste

This smart nozzle inside the jug circulates the inflowing coffee evenly through the jug for an optimal and consistent aroma, from the first to the last cup.



مؤشر مستوى المياه لتعبئة سهلة

املأ خزان المياه بسهولة ودقة بفضل مؤشر مستوى المياه.

Water level indication for easy filling

Fill the water tank easily and precisely with the water level indication.

تصميم صغير مثالي لتخمير كوبين إلى 7 أكواب

تم تصميم آلة تحضير القهوة بشكل خاص لتخمير كوبين إلى 7 أكواب من القهوة (الحد الأقصى 0,6 لتر). وبفضل هذا التصميم الصغير، تحتل هذه الآلة مساحة صغيرة في المطبخ.

Compact design perfect for 2-7 cups

This coffee maker is especially designed for brewing 2 up to 7 cups of coffee (maximum 0,6 liter). Thanks to its very compact design, this coffee maker takes little place in your kitchen.



أبعاد
المنتج (سم)
Product
Dimensions (cm)

الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)

1.11

Additional Data

- Power = 750W
- Glass jug
- Capacity = 0.6L
- Capacity water tank= 7 Cups
- Brewing time = 10 min
- Water level indication
- Automatic shut-off
- Cord length = 0.85 m
- Voltage (220 - 240 V)
- Frequency (60 Hz)

معلومات إضافية

- الطاقة = 750 واط
- إبريق زجاجي
- السعة = 0.6 لتر
- خزان مياه ذو سعة = 7 أكواب
- وقت التحضير = 10 دقائق
- مؤشر مستوى الماء
- إيقاف تشغيل تلقائي
- طول سلك الطاقة = 0.85 م
- الكهرباء (220 - 240 فولت)
- التردد (60 هرتز)

ميزة منع التقطير لسكب فنجان قهوة في أي وقت تريده

تسمح لك ميزة منع التقطير بسكب فنجان قهوة قبل أن تكتمل دورة التخمير.

Drip stop to pour a cup of coffee whenever you like

The drip stop allows you to pour a cup of coffee before the full brewing cycle is finished.



Auto-off

إيقاف تشغيل تلقائي بعد 30 دقيقة، لضمان السلامة وتوفير استهلاك الطاقة

بعد مرور 30 دقيقة على تخمير القهوة، تتوقف آلة تحضير القهوة عن التشغيل تلقائياً لضمان السلامة وتوفير استهلاك الطاقة، وذلك وفقاً لنظام الاتحاد الأوروبي المطبق على كل آلات تحضير القهوة في الاتحاد الأوروبي.

Auto shut-off after 30 min. for energy saving and safety

30 Minutes after brewing your coffee, the coffeemaker switches off automatically for energy saving and safety. This is according to EU regulation, which is applicable for all coffee makers in the EU.